To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INTERNATIONAL INSURANCE Date: 28-02-2022 01:38:33 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردن الدولية للتأمين التاريخ: PM 01:38:33 2022-02-28 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN INTERNATIONAL INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الاردن الدولية للتأمين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 28-02-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 28-02-2022
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
The reason behind the difference between the preliminary result and the final data is the increase in the loss from 62 thousand dinars to 133 thousand dinars, and the reason is an increase in technical provisions based on the request of the actuary	سبب الاختلاف الجوهري بين البيانات الاولية و البيانات النهائية هو زيادة الخسارة من 62 الف دينار الى 133 الف دينار و سبب هو زيادة في المخصصات الفنية بناءا على طلب الخبير الاكتواري
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sara basheer	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sara basheer